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Protokół nr 61/VII/2018 

z obrad LXI sesji zwyczajnej Rady Gminy Trąbki Wielkie 

z dnia 12 października 2018 roku. 

 

Rozpoczęcie sesji – godz. 14:00 

Zakończenie sesji – godz. 16:30 

Sesja odbyła się w Sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Trąbkach Wielkich, przy ul. Gdańskiej 12. 

Sesji przewodniczył Przewodniczący Rady Gminy Pan Zbigniew Leszczyński. 

Ad 1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy Zbigniew Leszczyński rozpoczął obrady witając wszystkich obecnych. W 

obradach uczestniczy 11 radnych, zatem wszystkie podejmowane uchwały będą prawomocne. Brak radnych: 

Marioli Łabędzkiej, Anny Stosio, Michała Studzińskiego i Karola Kusaja. W sesji Rady uczestniczyli 

również: Pan Błażej Konkol - Wójt Gminy, Pan Leszek Orczykowski – Dyrektor GOKSiR w Trąbkach 

Wielkich. 

<Listy obecności stanowią załącznik nr 1 do protokołu.> 

 Obrady protokołowała Katarzyna Czyż.  

Zatwierdzenie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy - przedstawił porządek obrad: 

Proponowany porządek obrad: 

 Sprawy regulaminowe: 

- Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

- Zatwierdzenie porządku obrad. 

- Przyjęcie protokołu z LX zwyczajnej sesji Rady Gminy Trąbki Wielkie. 

 Informacja Wójta Gminy Trąbki Wielkie o pracach między sesjami Rady Gminy; 

 Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Trąbki Wielkie na rok 2018 - referuje  Zofia 

Gorzyńska Skarbnik Gminy; 

 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2018-2032 - referuje  

Zofia Gorzyńska  Skarbnik Gminy; 

 Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany części miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obrębu Trąbki Wielkie, Gmina Trąbki Wielkie – referuje Pan Błażej Konkol Wójt 

Gminy; 

 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części 

obrębu geodezyjnego Kaczki – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy; 

 Interpelacje i zapytania radnych; 
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 Wystąpienia sołtysów; 

 Wolne wnioski.         

                  

 

Przewodniczący Rady Gminy Zbigniew Leszczyński  - spytał, czy ktoś wnosi uwagi do porządku obrad. 

Wójt Gminy Błażej Konkol – zgłosił wniosek o wykreślenie z proponowanego porządku obrad punktu 4, tj. 

uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2018-2032. Poinformował, że zmiany 

ujęte w uchwale budżetowej nie skutkują zmianami wieloletniej prognozy finansowej. Dodatkowo złożył 

wniosek o wprowadzenie do dzisiejszego porządku obrad uchwał:  

− w sprawie określania wysokości stawek opłaty od posiadania psów,  zasad ustalania terminów 

płatności oraz sposobu jej poboru; 

− w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości; 

− w sprawie w sprawie: określenia przystanków komunikacyjnych udostępnianych operatorom i 

przewoźnikom, których właścicielem bądź zarządzającym jest Gmina Trąbki Wielkie oraz warunków 

i zasad korzystania z tych przystanków; 

− w sprawie zasad usytuowania miejsc sprzedaży i podawania napojów alkoholowych  na terenie 

gminy Trąbki Wielkie  – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy; 

− w sprawie ustalenia liczby zezwoleń sprzedaży napojów alkoholowych  na terenie gminy Trąbki 

Wielkie  – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy; 

Przewodniczący Rady Gminy Zbigniew Leszczyński -  poddał pod głosowanie zgłoszone wnioski. Zapytał, 

kto jest za wykreśleniem z porządku obrad obecnego punktu 4. 

W głosowaniu udział bierze 11 radnych. 

Głosowanie: 

     Za    –  11 

     Przeciw  –   0 

               Wstrzymało się  –   0 

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie jest za wykreśleniem punktu 9 porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy – zapytał, kto jest za wprowadzeniem do porządku obrad zgłoszonych 

projektów uchwał.  

W głosowaniu udział bierze 11 radnych. 

 

     Za    –  11 

     Przeciw  –   0 

               Wstrzymało się  –   0 

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie jest za wprowadzeniem w/w uchwał do porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy – odczytał porządek obrad z uwzględnionymi zmianami poddając go pod 

głosowanie. 
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1.  Sprawy regulaminowe: 

- Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

- Zatwierdzenie porządku obrad. 

- Przyjęcie protokołu z LX zwyczajnej sesji Rady Gminy Trąbki Wielkie. 

2. Informacja Wójta Gminy Trąbki Wielkie o pracach między sesjami Rady Gminy; 

3. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Trąbki Wielkie na rok 2018 - referuje  Zofia 

Gorzyńska Skarbnik Gminy; 

4. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany części miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obrębu Trąbki Wielkie, Gmina Trąbki Wielkie – referuje Pan Błażej Konkol Wójt 

Gminy; 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części 

obrębu geodezyjnego Kaczki – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy; 

6. Podjęcie uchwały w sprawie określania wysokości stawek opłaty od posiadania psów,  zasad ustalania 

terminów płatności oraz sposobu jej poboru – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy; 

7. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości– referuje Pan 

Błażej Konkol Wójt Gminy; 

8. Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie: określenia przystanków komunikacyjnych udostępnianych 

operatorom i przewoźnikom, których właścicielem bądź zarządzającym jest Gmina Trąbki Wielkie oraz 

warunków i zasad korzystania z tych przystanków – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy; 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zasad usytuowania miejsc sprzedaży i podawania napojów alkoholowych  

na terenie gminy Trąbki Wielkie  – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy; 

10. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia liczby zezwoleń sprzedaży napojów alkoholowych  na terenie 

gminy Trąbki Wielkie  – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy 

11. Interpelacje i zapytania radnych; 

12. Wystąpienia sołtysów; 

13. Wolne wnioski.         

Zapytał, kto jest za przyjęciem w/w porządku obrad. 

W głosowaniu udział bierze 11 Radnych. 

 

Głosowanie: 

     Za    –  11      

     Przeciw  –   0 

               Wstrzymało się  –   0 

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie przyjęła w/w porządek obrad. 

Przyjęcie protokołu z LX zwyczajnej sesji Rady Gminy Trąbki Wielkie. 
 

Przewodniczący Rady Gminy - poinformował, że do Biura Rady nie wpłynęły uwagi do protokołu, jedynie 

drobne stylistyczne zmiany. Spytał, kto jest za przyjęciem protokołu z LX zwyczajnej sesji Rady Gminy 

Trąbki Wielkie  

Obecnych podczas głosowanie było 11 radnych. 
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Głosowanie: 

     Za    –  11 

     Przeciw   –   0 

     Wstrzymało się  –   0 

Rada Gminy jednogłośnie przyjęła protokół z LX zwyczajnej sesji Rady Gminy Trąbki Wielkie. 

Ad 2. Informacja Wójta Gminy Trąbki Wielkie o pracach między sesjami Rady Gminy. 

Wójt Gminy Błażej Konkol - przedstawił swoje prace między sesjami, m.in. poinformował, że: 

− uczestniczył w posiedzeniu Powiatowej Komisji Bezpieczeństwa w sprawie bezpieczeństwa w ruchu 

drogowym na terenie gminy oraz w sprawie kontroli żwirowni na terenie gminy; 

− uczestniczył w ślubowaniu I klas w placówkach oświatowych z terenu gminy; 

− uczestniczył w inauguracji roku akademickiego w  Akademii  Marynarki Wojennej w Gdyni; 

− uczestniczył w zawodach - w podnoszeniu ciężarów; 

− uczestniczył w spotkaniu z przewoźnikiem świadczącym usługi transportowe na terenie Gminy 

Trąbki Wielkie w sprawie uruchomienia dodatkowego kursu publicznego; 

− uczestniczył w kolejnym cyklu spotkania pn.: „Ostatni mówią”;  

− poinformował, że uruchomiony został Uniwersytet III Wieku; 

− uczestniczył w siedemdziesięcioleciu  Koła Łowieckiego Cyranka; 

− w spotkaniu z mieszkańcami osiedla w sołectwie wsi Kleszczewa; 

 

Kolejno Wójt Gmin poinformował o podjętych  zarządzeniach – w sumie 2.  

 

Przewodniczący Rady Gminy Zbigniew Leszczyński – zapytał, czy są pytania w sprawie wystąpienia Wójta 

Gminy. 

Radna Wioleta Frydrych – nawiązała do uruchomienia dodatkowych dowozów na terenie Gminy. Zapytała, 

czy Gmina będzie z tego tytułu ponosiła dodatkową dopłatę. 

Wójt Gminy – poinformował, że tak.  

Wiceprzewodniczący Rady Gminy – mówi się o wspólnocie trójmiasta. Zapytał, czy nie byłoby dobrym 

rozwiązaniem połączyć transport z Gminą Pszczółki, Gminy Pruszcz Gdański i Gminy Trąbki Wielkie. 

Wójt Gminy – rozwiązaniem myślę że będzie ustawa o transporcie publicznej do której się przymierzamy. 

Ustawa ta przewiduje, że samorząd będzie otrzymywał dopłaty do transportu i będzie udzielał zniżek dla 

dzieci i młodzieży. Na chwilę obecną samorząd jest zdany sam na siebie.   

Na powyższy temat wywiązała się dyskusja w trakcie której Wójt Gminy konkretnie przedstawił przejazd 

dodatkowego kursu autokaru tj: kurs będzie obejmował kolejno:  Drzewina, Pawłowo, Postołowo, 

Cząstkowo, Graniczna Wieś, Czerniewo, Kleszczewo, Trąbki Wielkie,  Pruszcz Gdański. Będą dwa 
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dodatkowe kursy. Nie będzie to przejazd szkolny tylko normalny. Proponowane godziny przejazdu tego 

autobusu to: 5:00 i 8:00 a powrót 15:30 i 18:30 

Ad 3. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Trąbki Wielkie na rok 2018.  

/Projekt uchwały radni otrzymali z materiałami sesyjnymi / 

Pan Błażej Konkol Wójt Gminy – uzasadniła potrzebę podjęcia powyższej uchwały odczytując uzasadnienie 

w/w uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy – zapytał, czy są pytania do zmian budżetu Gminy.  

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Józef Sroka – w projekcie budżetu było wiele inwestycji, które jeszcze 

nie zostały ruszone np. kanalizacja w Sobowidzu. Zapytał, na jakim etapie dzisiaj ona się znajduje.  

Wójt Gminy – poinformował, że jest cała dokumentacja. Gmina będzie mogą ogłaszać przetarg. Oddzielnie 

będzie ogłoszony przetarg na kanalizacje i oddzielnie na oczyszczalnie ścieków. Na samą sieć kanalizacyjną 

w kosztorysie mamy zabezpieczone ok. 200 milionów złotych brutto. Jeżeli chodzi o oczyszczalnię – 

powinniśmy zmieścić się w 25 mln. zł.  

Na temat kanalizacji i oczyszczalni wywiązała się dyskusja w trakcie której Radny Marian Płotka  zgłosił 

wniosek o zamknięcie dyskusji z uwagi na to, że zmiany budżetu Gminy dokładnie zostały omówione w 

dniu wczorajszym, na posiedzeniu komisji.  

Odczytano treść uchwały. 

Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały. 

Obecnych podczas głosowania było 11 radnych. 

Głosowanie: 

     Za    – 11 

     Przeciw  –   0 

     Wstrzymało się  –   0  

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr LXI/398/2018 w w/w sprawie. 

 

Ad 4. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany części miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obrębu Trąbki Wielkie, Gmina Trąbki Wielkie – referuje Pan Błażej Konkol Wójt 

Gminy. 

Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/ 

Wójt Gminy – uzasadnił potrzebę podjęcia powyższej uchwały. Na wniosek Firmy Dajar jest naniesiona 

zmiana miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego. Wysokość opłaty planistycznej została na 

wysokości 30%. Bardzo proszę o podjęcie tej uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy - spytał, czy są pytania do projektu uchwały.  

Radny Marian Płotka – poinformował, że projekt uchwał został szczegółowo omówiony na posiedzeniu 

komisji. Wnosi o przystąpienie do przegłosowania projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Zbigniew Leszczyński – zapytał, czy są jeszcze jakieś pytania. Pytań nie 

zgłoszono. 

Odczytano treść uchwały. 
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Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały. 

Obecnych podczas głosowania było 11 radnych. 

Głosowanie: 

     Za    – 11 

     Przeciw  –   0 

     Wstrzymało się  –   0 

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr LXI/399/2018 w w/w sprawie. 

 

Ad. 5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

części obrębu geodezyjnego Kaczki – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy; 

Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/ 

Wójt Gminy – uzasadnił potrzebę podjęcia powyższej uchwały.Zmiany wprowadzone są zmianami 

porządkującymi przestrzeń. Dotyczą one terenu przy ul. Parkowej, chodzi o tereny dawnego i obecnego 

parku. Konserwatorem Zabytków poszedł na kompromisu w sprawie zapisów dotyczących części 

podlegającej ochronie. Opłat planistyczna również została na wysokości 30%. 

Przewodniczący Rady Gminy – zapytał, czy są  pytania do przedmiotowej uchwały. 

Radny marian Płotka Przewodniczący Komisji Ekonomicznej i Rozwoju Gospodarczego – przypomniał, że  

projekt tej uchwały również był szczegółowo omówiony na posiedzeniu komisji. Komisja nie wniosła uwag. 

Prosi o przystąpienie do przegłosowania projektu uchwały. 

Odczytano treść uchwały. 

Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały. 

Obecnych podczas głosowania było 11 radnych. 

Głosowanie: 

     Za    – 11 

     Przeciw  –   0 

     Wstrzymało się  –   0 

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr LXI/400/2018 w w/w sprawie. 

 

Ad 6 Podjęcie uchwały w sprawie określania wysokości stawek opłaty od posiadania psów,  zasad 

ustalania terminów płatności oraz sposobu jej poboru – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy; 

/Projekt uchwały radni otrzymali w przeddzień sesji podczas omawiania materiałów sesyjnych/ 

Wójt Gminy – uzasadnił potrzebę podjęcia powyższej uchwały. Przypomniał, że nie jest to podatek a opłata 

za posiadanego pieska. Właściciel pieska może zostać zwolniony z opłaty jeżeli zdecyduje się na 

zachipowanie pieska. Wójt prosi o podjęcie te uchwały.   
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Radna Wioleta Frydrych – zgłosiła formalny wniosek  o odrzucenie tej uchwały. Uzasadniła swoje 

stanowisko.  

Na powyższy temat wywiązała się dyskusja w trakcie której udział wzięli: Wioleta Frydrych, Adam 

Zarzycki, Jan Selka, Józef Sroka, Zbigniew Leszczyński, Marian Płotka. Zdania radnych były podzielone, 

część radych popiera wniosek Radnej Wiolety Frydrych, część jest za utrzymaniem opłaty. Opłata ta 

stabilizuje chociaż w jakimś stopniu problem bezpańskich psów.  

Wójt Gminy Błażej Konkol – ponownie zaznaczył, że uchwała daje właścicielom piesków wybór. Mogą 

zostać zwolnieni z tej opłaty całkowicie ponosząc jednorazowy koszt zachipowania pieska.   

Przewodniczący Rady Gminy – przeszedł do przegłosowania zgłoszonego przez Radną Wioletę Frydrych  

wniosku. 

Zapytał, czy rada jest za odrzuceniem tej uchwały.  

W głosowaniu udział bierze 11 radnych.   

Głosowanie: 

     Za    –  4 

     Przeciw  –   7 

     Wstrzymało się  –   0 

Rada Gminy Trąbki Wielkie  większością głosów odrzuciła zgłoszony wniosek dot. odrzucenia 

projektu uchwały. 

Radna Wioleta Frydrych – zgłosiła wniosek, aby dopisać w projekcie uchwały klauzulę, że sołtys nie ma 

obowiązku zbierania opłat za psy.  

Wójt Gminy – podał, że sołtys nie musi tej opłaty zbierać może z tego rezygnować.  

Przewodniczący Rady Gminy – zapytał, czy są  pytania do przedmiotowej uchwały. Pytań nie zgłoszono.  

Odczytano treść uchwały. 

Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały. 

Obecnych podczas głosowania było 11 radnych. 

Głosowanie: 

     Za    –   7 

     Przeciw  –   4 

     Wstrzymało się  –   0 

Rada Gminy Trąbki Wielkie większością głosów podjęła uchwałę nr LXI/401/2018 w w/w sprawie. 

 

Ad 7. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości– referuje 

Pan Błażej Konkol Wójt Gminy; 
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/Projekt uchwały radni otrzymali w przeddzień sesji podczas omawiania materiałów sesyjnych/ 

Wójt Gminy – uzasadnił potrzebę podjęcia powyższej uchwały.  

Przewodniczący Rady Gminy – zapytał, czy są pytania do projektu 

Radny Marian Płotka Przewodniczący Komisji EiRG – zwrócił uwagę, że w dniu wczorajszym stawki były  

szczegółowo omówione. Prosi o przejście do przegłosowania uchwały.  

Odczytano treść uchwały. 

Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały. 

Obecnych podczas głosowania było 11 radnych. 

Głosowanie: 

     Za    – 11 

     Przeciw  –   0 

     Wstrzymało się  –   0 

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr LXI/402/2018 w w/w sprawie. 

 

Ad 8. Podjęcie uchwały w sprawie: określenia przystanków komunikacyjnych udostępnianych 

operatorom i przewoźnikom, których właścicielem bądź zarządzającym jest Gmina Trąbki Wielkie 

oraz warunków i zasad korzystania z tych przystanków – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy; 

/Projekt uchwały radni otrzymali w przeddzień sesji podczas omawiania materiałów sesyjnych/ 

Wójt Gminy – uzasadnił potrzebę podjęcia powyższej uchwały. Zwrócił uwagę, że na dzień dzisiejszy 

Gmina nie pobiera opłaty od przystanka. W miastach ta opłata na chwilę obecną jest pobierana. Wynosi ona 

ok 1 – 2 gr. od jednego zatrzymania. Gmina nie będzie pobierała opłat od przewoźników obsługujących 

teren Gminy.   

Przewodniczący Rady Gminy – zapytał, czy są  pytania do przedmiotowej uchwały. Pytań nie zgłoszono.  

Odczytano treść uchwały. 

Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały. 

Obecnych podczas głosowania było 11 radnych. 

Głosowanie: 

     Za    – 11 

     Przeciw  –   0 

     Wstrzymało się  –   0 

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr LXI/403/2018 w w/w sprawie. 

 

Ad 9. Podjęcie uchwały w sprawie zasad usytuowania miejsc sprzedaży i podawania napojów 

alkoholowych  na terenie gminy Trąbki Wielkie  – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy; 
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/Projekt uchwały radni otrzymali w dniu sesji / 

Wójt Gminy – uzasadnił potrzebę podjęcia powyższej uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy – zapytał, czy są  pytania do przedmiotowej uchwały. Pytań nie zgłoszono.  

Odczytano treść uchwały. 

Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały. 

Obecnych podczas głosowania było 11 radnych. 

Głosowanie: 

     Za    – 11 

     Przeciw  –   0 

     Wstrzymało się  –   0 

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr LXI/404/2018 w w/w sprawie. 

Ad 10. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia liczby zezwoleń sprzedaży napojów alkoholowych  na 

terenie gminy Trąbki Wielkie  – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy 

/Projekt uchwały radni otrzymali w dniu sesji / 

Wójt Gminy – uzasadnił potrzebę podjęcia powyższej uchwały.  

Przewodniczący Rady Gminy – zapytał, czy są  pytania do przedmiotowej uchwały. Pytań nie zgłoszono.  

Zwrócił się do Przewodniczącego Komisji Alkoholowej Radnego Marka Czerwińskiego o przybliżenie 

obecnych zmian. 

Radny Marek Czerwiński – poinformował, że różnica polega na tym, że wcześniej była określona liczba 

punktów sprzedaży alkoholu z takim samym podziałem na rodzaje napojów alkoholowych, natomiast dzisiaj 

przekłada się na liczę zezwoleń na każdy rodzaj alkoholu. Radnego dziwi wskazana w projekcie uchwały 

liczba zezwoleń na każdy rodzaj alkoholu  – 60  zezwoleń. Do tej pory było 45 punktów sprzedaży na każdy 

punkt mogło przypadać 3 koncesje.    

Odczytano treść uchwały. 

Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały. 

Obecnych podczas głosowania było 11 radnych. 

Głosowanie: 

     Za    – 10 

     Przeciw  –   0 

     Wstrzymało się  –   1 

Rada Gminy Trąbki Wielkie większością głosów podjęła uchwałę nr LXI/405/2018 w w/w sprawie. 

Ad 11. Interpelacje i zapytania radnych. 

Przewodniczący Rady Gminy – poinformował że do Biura Rady od ostatniej sesji Rady Gminy nie wpłynęły 

interpelacje radnych. Zapytał, czy są jakieś zapytania. 

Brak zapytań. 
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Ad 12. Wystąpienia sołtysów. 

Pan Franciszek Surma Sołtys wsi Ełganowa – zgłosił uszkodzony w sołectwie słup telefoniczny, który 

zagraża życiu.    

Radna Wiolet Frydrych – podała, że takich uszkodzonych, zgiętych słupów jest więcej na terenie Gminy. 

Proponuje, aby kompleksowo z tym się zająć. 

Wójt Gminy – poinformował, że zostanie to zgłoszone do Firmy ORANGE. 

Pan Franciszek Surma Sołtys wsi Ełganowa – zapytał, jak ustalić właściciela psa. 

Na temat psów wywiązała się dyskusja. 

Pan Franciszek Surma Sołtys wsi Ełganowa – zapytał, czy może dołączyć do każdego nakazu płatniczego 

informację, że właściciel pieska ma obowiązek uiszczenia opłaty za psa.  

Radny Marek Czerwiński – przypomniał, że problem ten był wcześniej omawiany i po to właśnie została 

wprowadzona przedmiotowa uchwała. Efekt wprowadzenia tej opłaty miał przyczynić się do rejestrowania 

psa. To powinno być odgórnie ukonstytuowane. Po to była ta uchwała podejmowana.  

Radny Andrzej Klonowski – wnioskuje o uczulenie policji i interwencję w sprawie braku odblasków i 

kamizelek odblaskowych spacerującym pijaczkom z Błotni do Mierzeszyna do sklepu ponieważ w Błotni 

sklep został zamknięty.  

 

Ad 13. Wolne wnioski. 

Radna Wioleta Frydrych – nawiązując do podjętej uchwały i stwierdziła, że brakuje w niej zapisu, że osoby 

zwolnione byłyby te które pokażą książeczkę z aktualnym szczepieniem.  

Pan Franciszek Surma Sołtys wsi Ełganowa – poparł stanowisko Radnej Wiolety Frydrych.  

Radna Wioleta Frydrych – ponowiła wniosek o sprawdzenie miejsc przy szkołach, czy wszystko jest 

zabezpieczone i oznaczone tak jak powinno.  

Pan Franciszek Surma Sołtys wsi Ełganowa – zgłosił, że po remoncie mostku, po pierwszy opadach deszczu 

cała ziemia spłynęła do rowu. 

Radny Jan Selka – poruszył temat stanu technicznego ul Brzozowej w Kleszczewie. Zgłosił, ze był 

skierowany do ZGKiM e-mail w sprawie wyr ównania tej drogi. Stwierdził, że w tej chwili nie ma co tam 

równać, jest tak bardzo zniszczona. Nie wiem, czy mieszkańcy mają sami zakupić ścinki a ZGKiM sam to 

wbuduje. Nie wiem jak ten problem  rozwiązać.  

Wójt Gminy – proponuje porozmawiać z zarządcą remontowanej obecnie drogi wojewódzkiej, czy nie mają 

ścinki.  

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Józef Sroka – nawiązał do podjętej uchwały w sprawie psa. Stwierdził, 

że już będzie Radnym Gminy Trąbki Wielkie i zwrócił Radnym uwagę o zasadności tej uchwały. Pobierana 

opłata za psa porządkuje wiele rzeczy związanymi z posiadaniem psa. Prosi, o nie znoszenie tej opłaty w 

przyszłości.   



  11 

Przewodniczący Rady Gminy – zapytał, czy są jeszcze jakieś wolne wnioski. Wniosków nie zgłoszono. 

Podał, że w najbliższy piątek odbędzie się ostatnia sesja Rady Gminy o godzinie Radni zostaną 

powiadomieni w terminie późniejszym.  

  

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy Zbigniew Leszczyński 

zamknął LXI sesję zwyczajną Rady Gminy Trąbki Wielkie dziękując wszystkim za uczestnictwo.  

 

Protokolant:         Przewodniczący Rady Gminy  


